

Bulletin No.: AFR-14-98

Attention : All Team Managers and Competitors/所有车队经理和参赛者

Subject : Pit Allocation / 维修区安排

Date : 9th December 2014

Dear Team Managers and Competitors,

致各位车队经理及参赛者，

Please note that AFR pits are located at pit A, B & C where next to the Race Control, while tire tent is located at pit 3. You may find the pit allocation and information below.

AFR 赛事维修区设于赛事控制室旁的维修房 A, B 及 C，而车胎服务则设于 3 号维修房。维修区分配图如下：

	A	B	C	Entryway 通道	1	2	3
Race Control Room 赛事控制室	PS Racing	KRC FRD	Champ				Tire Service 车胎服务

**ART & Modena have its own pit arrangement. ART in pit 37-40 and Modena in pit 2.*

The pit provided during the race weekend charged RMB300 per day per pit. Teams can also use their own garage. Apart from the pit rental fee, each team is required to make a pit deposit of RMB2000 to ZIC. Please process directly to the ZIC Customer Service counter at Room 234 upon arrival.

赛事周的维修房租金为每个人民币 300 元一天。车队亦可选择使用车队车房。除维修房租金外，珠海国际赛车场要求每个车队支付人民币 2000 的押金。请到步后直接在珠海国际赛车场客户服务前台 234 房支付。

Ms Janet Lau, Race Administration

赛事秘书处 刘可欣小姐

Asian Formula Renault Series

亚洲雷诺方程式系列赛